
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CXX/2024  

CXX Sesja w dniu 28 marca 2024.Obrady rozpoczęto 28 marca 2024 o godz. 14:40, a 

zakończono o godz. 15:54 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych.  

 

Obecni: 

 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Tadeusz Ingram 

4. Karol Kolny 

5. Tomasz Kostyra 

6. Łukasz Kuczek 

7. Bogusław Noras 

8. Elżbieta Ostrowska 

9. Szymon Simonicz 

10. Bogumiła Stolecka 

11. Edward Urbańczyk 

12. Paweł Wanot 

13. Anna Wysocka 

14. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

 o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła CXX 

Sesję Rady Miasta.  

 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 



NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Porządek obrad został przyjęty.  

 

3. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zaznaczała że, w mieście bardzo wzrosła przemoc w rodzinie. 

Zastępca Burmistrza Miasta poinformowała o zmianie przepisów – inna kwalifikacja.  

 

 4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

Wobec braku pytań do sprawozdanie Przewodnicząca przeszła do następnego punktu 

posiedzenia.  

 

 5. Sprawozdanie z realizacji zadań organizacji Pożytku Publicznego w roku 2023. 

 

Wobec braku pytań do sprawozdanie Przewodnicząca przeszła do następnego punktu 

posiedzenia.  

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Edward Urbańczyk zgłosił wniosek.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta że, radni mieli czas zapoznać się z materiałami oraz są 

udostępnione dla mieszkańców. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: wnosze o odczytanie sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Katowicach informacji o kandydacie na ławnika. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła że, spotkała się komisja opiniująca kandydata. 

Poinformowała że, jest to uchwała zobowiązująca do wysłania dokumentów kandydata do 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach który wyda opinię o kandydacie.  

 

 Głosowano w sprawie: 



 Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Katowicach informacji o kandydacie na ławnika.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/ 605/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej opinia pozytywna.  

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/ 606/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Edward Urbańczyk poprosił o zaznaczenia dla mieszkańców o lokalizacji najmu.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że, jest to budynek przy ulicy Lędzińskiej 47.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu na okres 10 lat z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej opinia pozytywna. Przewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała że, jest to budynek przy ulicy Lędzińskiej 88.  

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 



 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

na okres 10 lat z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/ 607/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lędziny w roku 2024" 

 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej opinia pozytywna. Przewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała że, uchwała dostosowana do kwoty która została zabezpieczone w budżecie 

miasta,  

 

Radny Sebastian Zimnal poprosił o zamieszczenie na stronie internetowej miasta informacji o 

zgłaszaniu zdarzeń związanych ze zwierzętami.  

 

Zastępca Burmistrza poinformowała że, wiadomości na temat postępowania z psami zostały 

już opublikowane. Burmistrz Miasta podkreśliła że, zawsze można zadzwonić na policję.  

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lędziny w roku 

2024".  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/608 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z 

działki nr 1826/311 o pow. 0,0172 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Słowackiego w 

Lędzinach. 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej opinia pozytywna. Przewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała że, jest to zwiększenie ogródka działkowego.  



 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 1826/311 o pow. 

0,0172 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Słowackiego w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/609 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z 

działki nr 1818/311 o pow. 0,0105 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Słowackiego w 

Lędzinach. 

 

Radny Edward Urbańczyk poprosiła o odczytywanie głosowań.  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej opinia pozytywna. Przewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała że, jest to zwiększenie ogródka działkowego.  

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 1818/311 o pow. 

0,0105 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Słowackiego w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Maria Głos, Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/610/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Petycja dotyczy miasta Skawina – budowa nowej drogi krajowej.  



Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie wypracowane na 

komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (7) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/611 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Petycja dotyczy budowy asfaltowni.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie wypracowane na 

komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/612 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

 

Wniosek dotyczy Miejskiego Planu Zagospodarowania Przestrzennego.   

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie wypracowane na 

komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

 ZA (8) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Tomasz Kostyra, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/ /613/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

 

Wniosek dotyczy ulicy Spokojnej.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie wypracowane na 

komisji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta dopytał o zwiększenia kwot w budżecie oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Miasta Lędziny. Skarbnik Miasta odpowiedziała radnemu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/614 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

Skarga na uchwałę CXVII/593/24 Rady Miasta Lędziny.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie wypracowane na 

komisji.  

 

Radny Paweł Wanot dopytał radcę prawnego o formę zwrotu dokumentów do sądu. Radca 

Prawny przestawił że, sąd wystąpił do miasta o przekazanie aktów sprawy.  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/615 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

 

Skarbnik Miasta Lędziny przedstawiła projektu uchwały.  

 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok: 

I. Dochody  

 

1. Dział 600 Transport i łączność 

 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 101 000,00 zł związku  

ze zmianą klasyfikacji budżetowej zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Finansów 

dotyczącej wpływów z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego.  Dotychczas dochody 

te klasyfikowane były w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych  

i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z 

ich poborem.    

 

2. Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem   

 

Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę (-) 101 000,00 zł związku  

ze zmianą klasyfikacji budżetowej zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Finansów 

dotyczącej wpływów z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego. Dochody te 

klasyfikowane będą w dziale 600 Transport i łączność.  

 

3. Dział 758 Różne rozliczenia 

 

W związku z pismem Ministra Finansów nr ST3.4750.2.2024 w sprawie określenia 

rocznych kwot subwencji ogólnej proponuje się zwiększenie planu dochodów tytułem 

dostosowania planu do wysokości określonej w ustawie budżetowej na rok 2024, w 

tym: 

Zwiększenie planu dochodów o kwotę 2 788 761,00 zł tytułem zwiększenia subwencji 

ogólnej oświatowej oraz zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 039 784,00 zł tytułem 

zwiększenia subwencji ogólnej rozwojowej.  

 

4. Dział 801 Oświata i wychowanie 

 

Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 17 188,71 zł z tytułu zwiększonych wpływów ze sprzedaży energii 

elektrycznej wytwarzanej w mikroinstalacji.  



5. Dział 855 Rodzina 

 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Budżetu proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 44 500,00 zł w związku z wpłatą nienależnie pobranego 

świadczenia pielęgnacyjnego, które należy zwrócić do Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego  

w Katowicach.  

 

6. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 300,00 zł z tytułu wpływu 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Katowicach na prowadzenie punktu konsultacyjnego w ramach programu „Czyste 

powietrze”. 
 

II. Wydatki   

 

1. Dział 600 Transport i łączność – rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 400 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Budowa drogi ul. Spokojna”. 

 

2. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70005 Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami  

 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 

Środowiska proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 41 117,00 zł z 

przeznaczeniem na wypłatę odszkodowań za nieruchomości przejęte pod drogi 

publiczne w wyniku prowadzonych postepowań administracyjnych przez Starostwo 

Powiatowe w Bieruniu.  

3. Dział 750 Administracja publiczna rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i Kadr proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 4 752,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty 

świadczeń dla pracowników Urzędu Miasta z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych.   

 

4. Dział 750 Administracja publiczna rozdział 75023 Urzędy gmin(miast i miast na 

prawach powiatu) 

 

1) Na wniosek Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i Kadr proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 42 948,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

wypłaty świadczeń dla pracowników Urzędu Miasta z Zakładowego Funduszu 

Świadczeń Socjalnych.  

 

2)  Na wniosek Kierownika Referatu ds. Informatyki i Bezpieczeństwa Informacji 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 49 000,00 zł na 



zabezpieczenie wkładu własnego na realizację zadania pn.: „Cyberbezpieczny 

samorząd”. Planowany całkowity koszt zadania to kwota 695 303,86 zł.   

 

5. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – rozdział 75416 

Straż gminna (miejska)  

 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i Kadr proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 3 586,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników Straży Miejskiej z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

6. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80101 Szkoły podstawowe  

 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 106 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty 

świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

2) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 43 300,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

3) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 69 200,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

4) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 22 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

5) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 17 188,71 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii.  

 

7. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80103 Oddziały przedszkolne  

w szkołach podstawowych  

 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 7 600,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 

   

2) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 4 300,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

8. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80104 Przedszkola  

 

1) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 57 240,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty 

świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.  



 

2) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 43 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty 

świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.  

  

3) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 32 579,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty 

świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.  

 

9. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80107 Szkoły podstawowe  

 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 5 500,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

2) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 5 400,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

3) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 8 800,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

4) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 1 600,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

10. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80148 Stołówki szkolne i przedszkolne  

 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 2 800,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

2) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 2 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

3) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 2 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

11. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego 

 



1) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 58 372,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

2) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 406 568,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

3) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 110 326,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

4) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 4 502,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków subwencji 

na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji oświatowej na 

2024 r.  

 

12. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80150 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży  

w szkołach podstawowych  

 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 232 133,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

2) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 603 466,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

3) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 76 966,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

4) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 61 932,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

13. Dział 852 Pomoc społeczna – rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej  

 



Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 10 509,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

wypłaty świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   

 

14. Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – rozdział 85404 Wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka  

 

1) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę (-) 4 552,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

2) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 88 085,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

3) Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 10 921,00 zł w związku z rozdysponowaniem środków 

subwencji na dzieci niepełnosprawne zgodnie z danymi z metryczki subwencji 

oświatowej na 2024 r.  

 

15. Dział 855 Rodzina– rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe  

z ubezpieczenia społecznego.   

   

1) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 499,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

wypłaty świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych.  

  

2) Na wniosek Naczelnika Wydziału Budżetu proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 44 500,00 zł w związku z wpłatą nienależnie pobranego 

świadczenia pielęgnacyjnego, które należy zwrócić do Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Katowicach.  

 

16. Dział 855 Rodzina– rozdział 85504 Wspieranie rodziny  

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 4 327,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

wypłaty świadczeń dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych.   

17. Dział 855 Rodzina– rozdział 85516 System opieki nad dziećmi w wieku do 3 lat  

 

1) Na wniosek Dyrektora Miejskiego Żłobka proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 10 269,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie wypłaty świadczeń 

dla pracowników z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.   



 

2) Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 52 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: „Adaptacja budynku przy ul. Stadionowej w 

Lędzinach na Żłobek Miejski”.  

 

18. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – rozdział 90005 

Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu   

 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 300,00 zł na prowadzenie 

punktu konsultacyjnego w ramach programu „Czyste powietrze” w ramach 

przyznanych środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach.  

 

2) Na wniosek Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 14 000,00 zł na realizację zadania pn. 

„Termomodernizacja budynku przy ul. Kontnego 34 w Lędzinach”. Kwota 

zabezpieczy wkład własny na wykonanie dokumentacji.  Gmina wnioskuje  

o przyznanie dofinansowania na realizację inwestycji.  

 

3) Na wniosek Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych proponuje się 

zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 14 000,00 zł z realizację zadania pn. 

„Poprawa efektywności energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych 

oraz magazynów energii na budynkach jednorodzinnych w Gminie Lędziny – etap 

2”. Planowane koszty poniesione zostały w roku 2023.  

 

19. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – rozdział 90095 

Pozostała działalność 

 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

wydatków statutowych o kwotę 30 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

uruchomienia fontanny na Placu Farskim w Lędzinach.  

 

20. Dział 926 Kultura fizyczna 92601 Obiekty sportowe  

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

wydatków statutowych o kwotę 6 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

utrzymania obiektów sportowych. Planuje się zakup dodatkowych bramek jako 

wyposażenie stadionu miejskiego.  

III. Przychody  

 

Proponuje się zmniejszenie przychodów z tytułu wykonania wolnych środków, o których 

mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych za 2023 rok o kwotę  

(-) 1 194 728,85 zł, zwiększenia przychodów wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach tj. środki z opłat za sprzedaż alkoholu o kwotę 489,01 zł 

oraz zwiększenia przychodów wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 



pkt 2 dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków (środki unijne) w kwocie 83 739,84 zł.  

 

IV. Rachunek dochodów własnych 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

dochodów i wydatków wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę  

1 920,00 zł w związku z otrzymaną darowizną przeznaczoną na bieżące potrzeby 

szkoły.  

 

Skarbnik Miasta oraz Burmistrz Miasta przedstawili że, budżet na zakończenie kadencji jest 

bardzo dobry.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie pozyskania środków na inwestycje z programu Polski Ład.  

 

W dyskusji wieźli udział: 

• Radny Łukasz Kuczek 

• Burmistrz Miasta  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/ 616/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2024-2034. 

 

Skarbnik Miasta Lędziny przedstawiła projektu uchwały.  

 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2024-2034. 

 

Pozycja 1. 3 Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione  

w pkt. 1.1 i 1.2), z tego:  

 

1.3.1 – wydatki bieżące, w tym  

Zadanie 1.3.1.2 „Badania morfologiczne odpadów komunalnych” 



W związku z rozłożeniem kosztów inwestycji na lata 2024 – 2025 zachodzi konieczność 

wprowadzenia zadania do WPF jako przedsięwzięcie wieloletnie. Planuje się limit wydatków 

na zadanie w 2024 r. w kwocie 30 000,00 zł oraz w roku 2025 r. w kwocie 10 000,00 zł.  

 

1.3.2 - wydatki majątkowe, w tym: 

Zadanie 1.3.2.1 „Kompleksowa modernizacja Ośrodka Rekreacyjno Sportowego 

„Centrum””  W związku z przyznaniem środków z Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii 

w wysokości 673 515,00 zł w ramach Funduszu Odporności zwiększa się limit wydatków na 

ww. zadanie.  

Zadanie 1.3.2.4 „Budowa drogi ul. Spokojna” 

Proponuje się zwiększenie limitu wydatków zadania inwestycyjnego z limitem wydatków na 

2024 r. w kwocie 400 000,00 zł. 

Zadanie 1.3.2.9 „Adaptacja budynku przy ul. Stadionowej w Lędzinach na Żłobek Miejski” 

Proponuje się zwiększenie limitu wydatków o kwotę 52 000,00 zł na ww. zadanie 

finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Zwiększenie planu zabezpieczy koszt wkładu 

własnego.  

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2024-2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXX/617 /24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wywiązała się dyskusja w temacie posprzątania pozostałości asfaltu po naprawie dróg, wiaty 

autobusowej na Hołdunów Pętla.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Tadeusz Ingram  

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

• Radny Karol Kolny 

 

 21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie następujące wnioski:  

 

• Wniosek Radnego Pawła Wanota o treści: o naprawe i zasypanie dziur na ulicy 

Małkowiec.  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

22. Komunikaty i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta udzieliła głosu mieszkance. 

 

Mieszkanka wypowiedziała się w temacie cyt.: ,,…ja chciałam państwu powiedzieć na 

samym początku od razu bo w tej sprawie będę mówić nie jestem przeciwnikiem hal bo taki 

jest zwyczaj że jeżeli ktoś próbuje sprawdzać papiery to zaraz ma łatkę przeciwnika hal  i 

przeciwnika rozwoju Lędzin chciałam do państwa się zwrócić w sprawie tego co działo się na 

sesji nadzwyczajnej cytaty pan radny Kostyra zabranie 30 procent z kwoty którą uzyskał ze 

sprzedaży rolnik jest po prostu złodziejstwem pani burmistrz Krystyna Wróbel już czytam 

sekunda gdzie ja tutaj miałam panią burmistrz w każdym razie pani burmistrz również mówiła 

o tym że zabiera się rolnikom tak całość ze sprzedaży zabiera się całość renty planistycznej co 

jest nieprawdą także ja nie rozumiem albo państwo nie znają przepisów albo państwo celowo 

wprowadzali mieszkańców w błąd rentę planistyczną płaci się od nadwyżki a nie od całej 

kwoty teraz niektórzy radni na przykład radny Wanot był łaskawy powiedzieć że nie ma co tu  

dyskutować na temat renty planistycznej bo my nie wiemy na jaką kwotę zgodzą się rolnicy 

to ja panie radny Wanot nie zgadzam się na stawkę jeżeli chodzi o podatek od nieruchomości 

i proszę żeby był w moim przypadku zmniejszony o połowę rozumiem że pan radny to 

rozważy i państwo to będą głosować bo skoro rolnicy decydują jaka ma być stawka podatku 

renty planistycznej no to to w takim razie każdy z nas będzie dyskutował jaki podatek ma 

płacić następna rzecz państwo twierdzili niektórzy z państwa że o na przykład właśnie pan 

radny Kostyra i pani burmistrz byli tak łaskawi mówić o okradaniu zdzieraniu z rolników 

więc ja państwu powiem tak sprawdziłam na mapie tam są działki które mają na przykład 2 

hektary według tego co wyliczył pan Knura który jest urbanistą te działki w tej chwili mają 

wartość 6 zł za metr kwadratowy co oznacza że jeżeli będą teraz sprzedane to działka która 

ma 2 hektary rolnik otrzyma 120 000 zł po uchwaleniu planu według tego co pan podał Knura 

czyli 150 zł za metr kwadratowy nie będzie to 120 000 tylko 3 miliony proszę mi powiedzieć 

gdzie tu jest okradanie rolników też są większe działki i też na przykład jeżeli chodzi o Bieruń 

to tam stawki przy takich działkach było 250 000 zł to była stawka wywoławcza przy 

przetargu przez miasto ja napisałam do tych z państwa radnych którzy głosowali te 2 procent 

o uzasadnienie tego stanowiska nikt z państwa mi nie odpowiedział czyli nie mają państwo 

żadnego uzasadnienia wzięli to państwo sobie z rękawa albo nie wiem może państwo się 

znają z tymi rolnikami ja nie mam pojęcia ja tego nie rozumiem jeżeli ktoś nie potrafi 

uzasadnić swoich decyzji to znaczy że nie wie dlaczego taką decyzję podjął teraz tak pani 

burmistrz mówiła również na tej sesji że kiedy była renta planistyczna 15 procent to inwestor 

się wycofał no to no to to są bajki w takim razie że okradamy rolników to niech się państwo 

zdecydują czy to rolnicy płacą czy to inwestor płaci bo jeżeli ktoś mówi że inwestor się 

wycofuje kiedy renta planistyczna jest 15 proc no to z tego wynika logicznie rzecz biorąc 

języka polskiego że to inwestor płaci tą rentę planistyczną prawda i teraz tak jeszcze jedna 



sprawa jeżeli chodzi o ten cały plan jest tam pełno niejasności pełno przekłamań i kłamstw 

pan Knura i jestem tu odpowiedzialna za słowo może mnie podać do sądu kilkukrotnie 

okłamał mieszkańców w czasie dyskusji publicznej dlatego ta dyskusja publiczna jest w ogóle 

nieważna (niezrozumiałe) wyczerpała czas oddaję pani jeszcze minutę proszę proszę jeszcze 

tylko minutę ja ja tutaj do miasta dzisiaj pismo podałam i te pismo również państwu przekażę 

z prośbą i proszę żeby to państwo odnotowali w protokole aby państwo dokładnie się 

przyjrzeli tej sprawie otóż pan Knura kłamał w następującej kwestii po pierwsze na temat 

drogi 1 kdz gdzie mówił że tylko wyłącznie tą drogą będzie prowadzony ruch w zapisach 

planu pisze inaczej a on jest jej autorem pan Knura kłamał jeżeli chodzi o wysokość wału bo 

podał że to będzie 5 metrów plus zieleń tak czyli mniej więcej 11 to wszystko są cytaty ja 

wszystko co mówię ma poparcie w dokumentach podczas gdy w czasie dyskusji a to było 

bardzo ważne dla mieszkańców pan Knura powiedział  znaczy powiedział że to będzie 5 plus 

ta zieleń czyli tak 11 a w zapisach planu pisze 5 metrów wraz z zielenią czyli w sumie 5 

metrów a nie samego wału kolejną rzecz jaką mówił pan jeszcze Knura zresztą ja tu państwu 

wszystko przekażę już nie pamiętam jeszcze a oczywiście że jeżeli chodzi o wpływ na 

środowisko i na ludzi hałas i tak dalej to niestety w prognozie nie można było tego określić bo 

nie wiadomo jaka tam będzie działalność i pan Knura zresztą mi osobiście odpowiedział że 

nie wie jaka tam będzie działalność przecież to jest kłamstwo bo pan Knura rozmawia bez 

przerwy z inwestorem i jeszcze jedno pan Knura działa na szkodę mieszkańców i na korzyść 

inwestora ponieważ jak sam powiedział droga została poprowadzona i cytuję 1 dkz ponieważ 

taki był wniosek inwestora to są wszystko słowa które sobie spisałam z tej dyskusji więc ja 

nie rozumiem jeżeli mieszkańcy bardzo logicznie mówią jak poprowadzić tą drogę żeby ten 

ruch nie szedł przez miasto bo tak naprawdę wypuszcza ten ruch na miasto to pan Knura robi 

tak jak sobie życzy inwestor i co jest najważniejsze państwo muszą się temu przyjrzeć bo ja 

myślę że państwo nie spojrzeli do tego planu’’ 

 

Wywiązała się dyskusja w temacie pracy rolników, popierania mieszkańców, zbyt wysokiej 

renty planistycznej, demokracji, materiałów mieszkanki.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Paweł Wanot  

• Radny Tadeusz Ingram 

• Radny Tomasz Kostyra 

• Radny Szymon Simonicz 

• Radny Łukasz Kuczek  

• Burmistrz Miasta  

• Radny Edward Urbańczyk  

 

Przewodnicząca Rady Miasta oraz Burmistrz Miasta złożyły życzenia świąteczne.  

 

23. Zakończenie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zakończył o godzinie 15:53 obrady 

 CXX  Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady CXX Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 



https://www.youtube.com/watch?v=8Jox7wFxeUY  

  

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Anna Wysocka  

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=8Jox7wFxeUY

